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Zápisnica 

z 37.  zasadania Obecného zastupiteľstva v Ľubietovej 

konaného 6. októbra 2017 o 1900 hod. v zasadačke Obecného úradu 

 

Prítomní:       -  podľa prezenčnej listiny (poslanci) 

Za občanov:  

Dobre, vitajte na  mimoriadnom zastupiteľstve, 37., bol navrhnutý tento program: 

1. Otvorenie a schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Voľba návrhovej komisie 

4. Majetok obce-oprava mestského domu 

5. Rôzne 

6. Diskusia 

7. Záver 

Ing. Pavel Zajac: Rôzne bod som dal len kvôli tomu jednému uzneseniu, čo som vám poslal, tam máme 

disproporciu medzi tým, čo bolo podané a tým, čo bolo v uznesení, hej. Dobre, takže má niekto nejaké 

doplnenie? Ak nie prosím, kto je za? Iba zaškrtaj, hej, Paľo, prosím ťa, všetci boli za. Dobre 

zapisovateľka bude Renáta Boldišová, overovatelia Pavel Šimun, Peter Sedláček. 

 

Program obecného zastupiteľstva 

UZNESENIE OcZ 37-1/2017 zo dňa 6. 10 .2017 

Obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová 

schvaľuje 

program obecného zastupiteľstva v Ľubietovej. 

Za: Ing. Peter Sedláček,  Ivan Kováč, Pavel Šimun, Mgr. Eva Chebeňová, Radoslav Sedlák 

Proti : - , Zdržal sa : -, Nehlasoval : - 

Uznesenie bolo  jednomyseľne prijaté 

Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

UZNESENIE OcZ 37-2/2017 zo dňa 6. 10. 2017 

Obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová 

určuje 

a) p. Renátu Boldišovú za zapisovateľku zápisnice 

b) Ing. Petra Sedláčeka a p. Pavla Šimuna za overovateľov zápisnice 

Za: Ing. Peter Sedláček,  Ivan Kováč, Pavel Šimun, Mgr. Eva Chebeňová, Radoslav Sedlák 

Proti : - , Zdržal sa : -, Nehlasoval : - 

Uznesenie bolo  jednomyseľne prijaté 

Ing. Peter Sedláček: Dievčence obidve sa nám ospravedlnili? 

Ing. Pavel Zajac: Jana mi teraz písala, Jana mi teraz písala, že chlapi prišli zo stavby a musí im dať 

jesť, že, ak by ste boli neuznášania schopní tak, že príde a Miška hej, no s malou má dačo. 
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Ing. Peter Sedláček: Miša čo? 

Ing. Pavel Zajac: Miša má s malou zase, má sople či čo. Dobre.  

Môžem k tomu niečo povedať? 

Ing. Pavel Zajac: Áno. 

Ivan Kováč: Teraz vstupujem, vstupujem do programu, môže to byť pravda, že na minulom 

zastupiteľstve bola ospravedlnená, že má choré dieťa a bola na bowlingu? 

Ing. Pavel Zajac: Tak to ja neviem. 

Ivan Kováč: No takéto reči sa šíria, tak ja neviem, či je to pravda. Bolo by to dosť smutné, dobre, len 

bolo by to dosť smutné, keby to tak bolo. Neviem, sväto sväte mi prisahali, že to tak bolo. Dobre poďme 

ďalej. 

Ing. Pavel Zajac: Dobre, voľba návrhovej komisie Paľo Šimun predseda, Peter Sedláček, Ivan Kováč 

člen. 

Pavol Šimun: Počkaj, počkaj, overovateľov sme koho dali. 

Ing. Pavel Zajac: Teba a Petra. 

Pavol Šimun: Sme všetci za? 

Ing. Pavel Zajac: Áno. 

Pavol Šimun: Dobre môžeme. 

Ing. Pavel Zajac: Už sme návrhová, píš predseda, Peter Sedláček, Ivan Kováč členovia. 

Pavol Šimun: Za sme všetci? 

 

Voľba návrhovej komisie 

UZNESENIE OcZ 37-3/2017 zo dňa 6.10. 2017 

Obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová 

volí 

návrhovú komisiu v zložení: 

 Pavol Šimun       predseda 

 Ing. Peter Sedláček     člen 

 Ivan Kováč       člen 

Za: Ing. Peter Sedláček,  Ivan Kováč, Pavel Šimun, Mgr. Eva Chebeňová, Radoslav Sedlák 

Proti : - , Zdržal sa : -, Nehlasoval : - 

Uznesenie bolo  jednomyseľne prijaté 

Ing. Pavel Zajac: Kto je za? Všetci, ďakujem. Majetok obce - oprava mestského domu. Poviem vám, 

vlastne poslal som vám aj zmluvu aj tú ponuku, pani, pani kontrolórka mala jedinú výhradu a to je, že tá 

týždenná fakturácia, že ako nám to nevadí vôbec. 

Pavol Šimun: To som sa aj ja čudoval, že sme sa dohodli, že každé dva týždne, nie, keď sme sa tu 

rozprávali, keď sa čítalo. Sme sa dohodli, že ideme  

Ing. Pavel Zajac: Ak chcete, ja vám to upravím, ako nie je problém. 

Ivan Kováč: Ja som tú zmluvu, ja som nedostal aspoň, ono je to také divné, niečo mi od teba príde, 

niečo nie. 

Ing. Pavel Zajac: Ale ja mám Ivan Kováč celú dobu. 

Ivan Kováč: Neviem. 

Ing. Pavel Zajac: Počkaj ešte si pozri, či ti to nechodí do spamu. 
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Ivan Kováč: No niečo áno, niečo mi chodí, to viem. 

Ing. Pavel Zajac: Lebo ja to nechápem, niekomu celá moja pošta chodí do spamu. 

Ivan Kováč: Mne väčšina chodí do spamu. 

Radoslav Sedlák: A mne zase nechodí, si mi aj posielal dneska, neviem, či si mi posielal. 

Ing. Pavel Zajac: Posielal. 

Radoslav Sedlák: Mne nič neprišlo. 

Ivan Kováč: Mne prišli len uznesenia. 

Ing. Pavel Zajac: Dneska som posielal iba tie uznesenia. 

Ivan Kováč: To mi prišlo, ale o zastupiteľstve mi napríklad neprišlo. 

Pavol Šimun: To bolo včera, či predvčerom? 

Ing. Pavel Zajac: V stredu. V stredu som posielal pozvánku. 

Ivan Kováč: Dobre zmluvu ste niekto z vás čítali? 

Pavol Šimun: Áno, ja som ju čítal. Podľa mňa štandardná, všetko je tak, ako sme sa rozprávali, akurát 

to, tie platby sú tam týždenné a nie dvojtýždenné, no to je jedna vec, čo som ja chcel a druhá vec, ja 

som mal rozrobené stavebný dozor, taký, čo by bol ochotný robiť aj cestu aj tie, lebo som povedal, že aj 

toto by bolo dobré, len sa mi neozval. Ak sa mi ozve, ja mu rovno, ak teda povie, že áno, tak mu rovno 

dám číslo na teba a dohodnite sa a spravte všetko, čo k tomu činí. 

Ing. Pavel Zajac: No len treba si uvedomiť, že vraj na cestu treba iný stavebný dozor ako je na stavbu. 

Že vraj. 

Pavol Šimun: Vieš čo, tento, tento človek by mal mať také všeobecné. 

Ing. Pavel Zajac: Všeobecné, hej? 

Pavol Šimun: Áno, áno. 

Ing. Pavel Zajac: Dobre. 

Pavol Šimun: A dokonca je to už dôchodca, má času habadej. 

Ing. Pavel Zajac: Dobre. 

Pavol Šimun: Čiže človek a je to čipera, ktorý jednoducho má záujem o robotu, čiže. 

Ing. Pavel Zajac: Dobre, však tam treba veci ustriehnuť. O nič iné tam nejde. 

Ivan Kováč: Jasné. 

Ing. Pavel Zajac: No. 

Pavol Šimun: Tam v podstate, to už je vec tvoja, ako to s ním dohodneš všetko ostatné aj forma. 

Ing. Pavel Zajac: Dobre, máme záujem, hej. Vráťme sa k zmluve. Ja hovorím, ak chcete, upravíme ešte 

teda na to dvojtýždenné, ale hovorím, no lebo, že bude viac dokladov, tak bude viac. 

Pavol Šimun: A čo som chcel povedať, nebudú mať oni s tým problém, keď dáme každý, lebo oni 

povedali, že dobre, že každé dva týždne, ja si tiež myslím, vieš, lebo každý týždeň budú vystavovať 

faktúru? 

Ivan Kováč: Dva týždne, aj oni povedali, práve rozmýšľam.  

Ing. Pavel Zajac: Dobre, čiže upravíme zmluvu na dva týždne, oni boli akože ústretoví, ja som si to tiež 

všimol. 

Ivan Kováč: Hej, hej, oni nemajú s týmto problém. 

Ing. Pavel Zajac: Dobre, čiže toto upravíme. 

Pavol Šimun: Však to sa Monike bude potom aj lepšie účtovať ako každý týždeň. 

Ing. Pavel Zajac: Dobre, ja s tým nemám problém. 

Pavol Šimun: No bude mať iba položiek milión, vieš ako je to. 
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Ing. Pavel Zajac: Ponuku sme prešli, tí, čo boli dneska, tak to vidia, hovorím, my sme to tam, akurát 

hovorím, že tam treba doplniť to oplechovanie, to ale, to sa v rámci toho, to aj tak tento rok nestihnú, to 

je prvá vec a za druhé teda ešte, my sme sa s Monikou rozprávali, hovorím sa nám zbytočne hromadia 

peniaze na rezervnom fonde, je tam cez 40 tisíc, okolo 49 sa mi zdá tisíc. Ak teda je vôľa, hovorím, ako 

nie je to nutné, hej, nie je to nutné opakujem, ale, ak je vôľa, tak ako je zbytočné, aby sa na rezervnom 

fonde hromadili financie. 

Pavol Šimun: No a keby sme potom tak spravili, že dobre, tak dajme tie a nechá, nedá tie z tých hniezd 

a nech dá tieto. Či myslíš, že, aby bolo radšej viacej na 

Ing. Pavel Zajac: Nie, nie, nie, tých podľa mňa 50 tisíc stačí. Ako poviem jej kľudne tie hniezda 

necháme, ako nemám s tým problém. Ale podľa mňa, je rozumnejšie by bolo minúť tie peniaze z toho 

rezervného fondu, je zbytočné, aby sa nám tam hromadili peniaze, zbytočné. A hovorím toto podľa mňa 

tá fasáda, keď si to obzriete, ako podľa mňa z tohto sa havarijný stav urobiť dá, lebo hovorím. 

Ivan Kováč: Aj to je v takom stave určite. 

Pavol Šimun: No, veď tak, no veď preto to Paľo navrhuje. 

Ivan Kováč: Teraz som začal chápať. A ešte, neviem, či je to teraz, ale Monika poslala no úpravu 

rozpočtu. 

Pavol Šimun: Tú úpravu rozpočtu. 

Ivan Kováč: A Monika tam dala presne 82 tisíc, ale my sme sa bavili. 

Ing. Pavel Zajac: Nie, nie. 

Ivan Kováč: Tak som zle čítal. 

Ing. Pavel Zajac: Nie, nie, nie, lebo akože hovorím, ja už som to hovoril, kontrolórka chcela, aby sme to 

tam dali celé, ale ja som jej to vysvetlil, že skrátka sa nepredpokladá, že tento rok sa to spraví. 

Ivan Kováč: Jáj no tento rok nie. 

Ing. Pavel Zajac: No. 

Ivan Kováč: Ale celková suma bude vyššia. 

Ing. Pavel Zajac: Však, ale v poriadku, ale my riešime tohtoročný rozpočet. 

Ivan Kováč: To sa, vieš ja som to len mobilom, to sa nedá. 

Pavol Šimun: To Monika v maile napísala, mailom napísala dole, že celková hodnota je toľko a dáva sa 

43. 

Ivan Kováč: Ja som si to takto na mobile, no dobre. 

Pavol Šimun: Dobre, tak čo ideme teraz my, tak poďme, ak ešte dačo chceme. 

Ing. Pavel Zajac: Ja by som ešte, ak teda súhlasíte s tým rezervným fondom, treba tam dopísať na 

koniec, že teda dajme tam 30 tisíc sa spraví z rezervného fondu. Hlavne, použitie finančných na túto 

položku, použitie finančných prostriedkov z rezervného fondu vo výške 30 tisíc. A hovorím, ja už potom 

dorobím to, že to vyhlásim za havarijný stav, aby sa to, aby sa to dalo 

Pavol Šimun: Schvaľuje presunutie finančných prostriedkov, hej? 

Ing. Pavel Zajac: Schvaľuje použitie finančných prostriedkov z rezervného fondu na túto akciu. 

Ivan Kováč: Vo výške. 

Ing. Pavel Zajac: Vo výške 30 tisíc. Nie na celú, nie na celú, ale skrátka 

Ivan Kováč: Vo výške 30 tisíc. 

Ing. Pavel Zajac: 30 tisíc, hotovo. 

Ivan Kováč: To bude jedna tretina. 

Ing. Pavel Zajac: A hovorím ešte zostáva nejakých, sa mi zdá 17 alebo 18 tam ešte ostáva. 

Pavol Šimun: Tak koľko sa dohodneme presunieme tam? 
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Ing. Pavel Zajac: 30. 

Pavol Šimun: 30 bude? A potom 15 je tam, bude 45, bude nám to stačiť do konca roka? 

Ing. Pavel Zajac: Podľa mňa áno. 

Pavol Šimun: Dajme, dajme 35, aby bolo 15, aby bolo 50, ak by nám bolo málo. 

Ing. Pavel Zajac: Dobre. 

Ivan Kováč: Dobre. 

Pavol Šimun: Vieš ako, no oni sa chytia, nastúpi dáka partia a napríklad to oplechovanie spravia. A ešte 

jednu vec som sa chcel spýtať, nevidel som v tých metroch štvorcových, dúfam, že je aj tá podbrána je 

v tom. 

Ing. Pavel Zajac: Áno, to sme sa rozprávali, keď prišli oni, že vlastne tú podbránu zabudli, ale skrátka je, 

že oni to vedia. 

Ivan Kováč: Aby ste rozumeli. Nebol projekt, on trval na projekte, tak ja som len s Peťom, sme len 

spočítali, ja som mu napísal, že 500 štvorcov fasáda. 

Ing. Pavel Zajac: 561. 

Ivan Kováč: No, ja som to zhruba tak počítal. Takže možno tam jeden meter hore dole bude 

Ing. Pavel Zajac: Nie, on povedal, že dá sa to podľa originál metrov, že nato tam potrebujeme stavebný 

dozor, nech povie, ak sa dohodli metrov štvorcových, že koľko. 

Ivan Kováč: Aby si to odsúhlasili. 

Ing. Pavel Zajac: Áno. 

Ivan Kováč: Podpíše to stavebný dozor. 

Ing. Pavol Zajac: Tak. 

Pavol Šimun: Na financovanie opravy fasády mestského domu. 

Ing. Pavel Zajac: Tak. 

Ivan Kováč: Dobre, to nie je len oprava fasády, no v podstate, no. 

Ing. Pavel Zajac: Tam je presný názov v zmysle zmluvy, Paľo, ty tam máš v uznesení presný názov, 

sanácia 

Ivan Kováč: Áno to som chcel, že to nie je, ako, aby sme si rozumeli, to nie je len oprava fasády, ale 

ešte aj sanácia, hydroizolácia. 

Pavol Šimun: Toto, takto a tuto im dám takto hviezdičku a tu, aby vedeli, že je tu potom takto hviezdička 

toto. Nejdem to celé prepisovať. 

Ing. Pavel Zajac: Dobre, jasné, v pohode. 

Ivan Kováč: No tam, tam, aby ste vedeli, hlavne vy dvaja, tam časť tej fasády alebo fasádneho 

materiálu má okrem tých hydroskopických, akože hydroizolačných vlastností aj zatepľovaciu funkciu 

alebo vlastnosť teda. 

Pavol Šimun: Vieš čo? A počkaj a financovanie vo výške, ešte to by sme mali napísať, že vo výške a ja 

sa teraz pýtam, tie okná sme vymysleli ako zakryť? Lebo, keď bude to lešenie, tak to bude padať, lebo 

my sme to pozerali potom, keď sme tu s Ivanom boli, sme zostali, boli sme tu, sme to pozerali, tie okná 

sú také, že možno ich bude treba vyspraviť, nielen natrieť. 

Ing. Pavel Zajac: No, tak, len tam treba nájsť firmu, ktorá to urobí, lebo to Pikaso nemôže robiť. 

Ivan Kováč: No, to je už asi odbornejšie. 

Ing. Pavel Zajac: To nemôže Pikaso robiť. To si povedzme na rovinu, Pikaso to nemôže robiť. 

Pavol Šimun: A to chcem povedať, že, či nenavýšime o nejakých radšej o 5 tisíc, aby aj na tie okná 

bolo. 

Ing. Pavel Zajac: Pozri sa, stále je, stále tam tá rezerva je finančná. 
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Pavol Šimun: Je? 

Ing. Pavel Zajac: Ako nie je problém, ale, poprosím vás o dva týždne máme zastupiteľstvo, do dvoch 

týždňov musí byť tá firma vybratá, aby to mohli začať robiť. 

Pavol Šimun: Monika povedala, že bude ešte treba jeden, jednu úpravu rozpočtu robiť, no. 

Ing. Pavel Zajac: Kvôli? 

Pavol Šimun: Lebo kvôli tomu, čo máme vo finančných prostriedkoch, ktoré ešte teraz nevie v akej 

výške, kto, koľko minie a koľko dostane, lebo, že to ešte nie je jasné, napríklad škôlka na tieto, tie 

prenesené kompetencie 

Ing. Peter Sedláček: To sa bude z rozpočtu z veľkých hĺbok dvíhať, zo štátneho. 

Pavol Šimun: No, ale nie, tohtoročné, tohtoročné prostriedky, tohtoročné povedala. 

Ing. Pavel Zajac: Ako momentálne sú, čo nám posiela z ZMOS, tak sme asi na 84,7 % zisku tohto roku 

za 10 mesiacov. 

Pavol Šimun: Lebo, že bola, lebo, že bola na voľákom školení, alebo ja neviem kde a proste, že 

povedali, že to nejakým spôsobom sa musí inak dačo prerušiť. 

Ing. Pavel Zajac: Nie, teraz, teraz nás vyzvali, teraz nás vyzvalo ministerstvo financií, že máme 

odhadnúť reálny, reálny odhad do konca roka, lebo skrátka samosprávy nato kašľali a na konci 

povedzme mali v lise, v lise nahodené, že bude poviem schodok alebo budú teda v strate povedzme 

milión a pritom boli 350 miliónov v pluse. Čiže, aby oni mohli akože reálne odhadnúť celú situáciu ku 

koncu roka a zadlžovanie krajiny a takéto, tak povedali, boli nato kvôli tomu na školení, že majú teda 

spraviť nejaký reálny odhad, ako do konca roka vyzerá s rozpočtami samospráv všetkých, no. 

Pavol Šimun: Dobre, môžem teda čítať? 

Ing. Pavel Zajac: Môžeš. 

Pavol Šimun: Či sa ešte chceme o tom porozprávať, že či? Nie? 

 

Majetok obce 

UZNESENIE OcZ 37-4/2017 zo dňa 6.10. 2107 

Obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová 

schvaľuje 

realizáciu stavby „Sanácia a opravy jednotlivých konštrukcií OBECNÉHO ÚRADU Ľubietová“ 

schvaľuje 

Zmluvu o dielo s firmou I.S.O.N. s. r. o., J. R. Poničana 841/104, Očová, v zmysle predložené návrhu 

schvaľuje 

použitie finančných prostriedkov z rezervného fondu vo výške 35 tisíc € na financovanie stavby 

„Sanácia a opravy jednotlivých konštrukcií OBECNÉHO ÚRADU Ľubietová“ 

 

Za: Ing. Peter Sedláček,  Ivan Kováč, Pavel Šimun, Mgr. Eva Chebeňová, Radoslav Sedlák 

Proti : - , Zdržal sa : -, Nehlasoval : - 

Uznesenie bolo  jednomyseľne prijaté 

Ing. Peter Sedláček: 35 si povedal? 

Ing. Pavel Zajac: Kto je za? Všetci, ďakujem. Dobre môžeme tento bod skončiť? Hovorím, on mi, on mi 

v utorok volal, že v pondelok by chceli nastúpiť. Tak ja som mu povedal, že dneska je zastupiteľstvo, 

čiže akonáhle vlastne dneska prejde, tak v pondelok podpíšeme zmluvu a môžu pracovať, hej? Hej, ak 

sa ti dá ten stavebný dozor zistiť. 
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Pavol Šimun: Áno, ja to, ja určite zistím a akonáhle budem vedieť, či áno, či nie, tak ti zavolám a potom, 

ak dakoho iného alebo toho Spišiaka. 

Ing. Pavel Zajac: Dobre, ešte som vám poslal jedno uznesenie, poď ideme do bodu rôzne, hej, tam 

vlastne máme disproporciu medzi tým, čo sme nahádzali do toho elektronického somára a medzi 

uznesením, čo sa týka kultúrneho domu. Aby ste vedeli o čo je, je tam riadenie projektu asi v tisíc, tisíc, 

ale tam vlastne stavebné položky poklesli asi o 300, čiže ono je to asi o tisíc € naše spolufinancovanie 

zdá sa asi o 50 € 

Ivan Kováč: Daj to do poriadku. 

Ing. Pavel Zajac: Musíme to dať do poriadku, lebo ma do 10 dní vyzvali, že musím skrátka do 10 dní to 

musím upraviť. 

Pavol Šimun: Tak to musím upraviť aj uznesenie. 

Ing. Pavel Zajac: Áno, takže toto uznesenie môžeš prečítať. 

Ivan Kováč: A nemáme zrušiť to predtým? 

Ing. Pavel Zajac: Netreba, to zvolíme ako je to. 

Pavol Šimun: Môžem čítať? 

Ing. Pavel Zajac: Môžeš. 

 

Rôzne 

UZNESENIE OcZ 37-5/2017 zo dňa 6. 10. 2017 

Obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová 

schvaľuje 

1. predloženie žiadosti o NFP vo výzve OPKZP-PO4-SC431-2017-19, Zníženie energetickej 

náročnosti verejných budov, pod názvom Zníženie energetickej náročnosti budovy Centrum 

voľného času Ľubietová 

2. schvaľuje celkovú výšku oprávnených nákladov 180 938,32 € a spolufinancovanie 5% 

z celkových oprávnených nákladov vo výške 9 046,92 € z rozpočtu obce Ľubietová 

 

Za: Ing. Peter Sedláček,  Ivan Kováč, Pavel Šimun, Mgr. Eva Chebeňová, Radoslav Sedlák 

Proti : - , Zdržal sa : -, Nehlasoval : - 

Uznesenie bolo  jednomyseľne prijaté 

Ing. Pavel Zajac: Ďakujem. Ak nemáte nikto nič proti tomu, končíme toto obecné zastupiteľstvo, 

vypneme diktafón a môžeme, ak chcete odísť. 

 

Zastupiteľstvo bolo ukončené o 19,15 hod. 

 

Z rokovania bol vyhotovený zvukový záznam 

 

Zapísala: Renáta Boldišová 

 

 

 

Overovatelia: 

 

Ing. Peter Sedláček                                    ............................................................. 
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Pavol Šimun                                               ............................................................ 

 

 

 

Starosta obce Ing. Pavel Zajac                     ..................................................... 

 

 


